
Zápis z jednání
Shromáždění představitelů SDH okresu Semily

konaného dne 28.1.2025 v Semilech –
Kulturní dům „KC Golf“

Setkání zahájil v 16:10 hodin náměstek starostky OSH Semily br. Aleš Vaníček, který
přivítal přítomné představitelé SDH a pozvané hosty:

Zástupce KSH LK: ses. starostku Jiřinu Brychcí

Zástupce hasičských novin: ses. Věru Nutilovou

Dále z pověření starostky OSH ses. Slavíkové br. Vaníček jednání řídil.

Ze Shromáždění bude pořízen zápis, ověřovateli zápisu budou br. Bachtík, br. Nesvadba

Minutou ticha byla uctěna památka zesnulých hasičů.

Navrhovaný program:

1. Zahájení – přivítání hostů
2. Volba návrhové komise
3. Zpráva o činnosti za rok 2024
4. Zpráva o hospodaření 2024, schválení rozpočtu na rok 2025
5. Zpráva odborné rady velitelů
6. Zpráva kontrolní a revizní rady
7. Zpráva Aktivu Zasloužilých hasičů
8. Plán práce na rok 2025
9. Diskuse
10. Schválení usnesení
11. Závěr

Navrhovaný program byl jednohlasně schválen.

Bod č.1) zahájení-již proběhlo

Bod č.2) volba návrhové komise: navrženi: předseda br. Miksánek, členové br. Doškař,

                br. Vaníček   

schváleno

Bod č.3) zpráva o činnosti za rok 2024                                                                                                  
Sestra starostka přednesla zprávu o činnosti OSH za rok 2024, (viz příloha č.1 zápisu)



   Bod č.4) Zpráva o hospodaření za rok 2024, rozpočet na rok 2025

Sestra starostka seznámila přítomné s čerpáním rozpočtu a jeho výsledkem za rok 2024, který 
byl představitelům SDH okresu Semily zaslán s návrhem rozpočtu na rok 2025.(viz příloha 
č.2 zápisu)

Ses. starostka dále přednesla návrh rozpočtu na rok 2025, který byl jednotlivým sborům, jak
již bylo zmíněno s pozvánkou rozeslán. K návrhu rozpočtu na rok 2025 nebyly připomínky.

Návrh rozpočtu na rok 2025- schválen

Bod č.5) Zpráva odborné rady velitelů

               br. Nesvadba informuje o činnosti odborné rady velitelů (viz. příloha č.3 zápisu)

Bod č.6) Zpráva kontrolní a revizní rady

               br. Mlejnek přednesl zprávu kontrolní a revizní rady (viz. příloha č.4 zápisu)

Bod č.7) br. Vejnar informoval o činnosti Aktivu Zasloužilých hasičů okresu Semily a
Libereckého kraje 

 V roce  2024 jsme si  připomněli  160.  výročí  založení  prvního  českého hasičského
sboru ve Velvarech

 Zmiňuje velmi dobrou spolupráci mezi HZS a dobrovolnými hasiči
 Poděkoval Jaroslavu Bachtíkovi za jeho odvedenou práci
 26.4. 2024 proběhlo setkání zasloužilých funkcionářů a Zasloužilých hasičů okresu

Semily  s Výkonným  výborem  v Lidovém  domě  v Mříčné,  kde  Zasloužilí  hasiči  a
členové Výkonného výboru obdrželi pamětní medaile k 160. výročí založení prvního
českého hasičského sboru

 24.5.  2024  se  konalo  Krajské  setkání  Zasloužilých  hasičů  v Jablonci  nad  Nisou
v hotelu Petřín a prohlídkou muzea automobilů v Lučanech

 14.-15.4.  2024 proběhlo setkání  Aktivu zasloužilých hasičů Sdružení  hasičů Čech,
Moravy a Slezska v Mostě. Bylo spojeno s prohlídkou kostela a Mosteckého jezera.

 8.-9.9. 2024 se konalo rovněž republikové setkání ve Starém Městě v okresu Uherské
Hradiště. Součástí byla prohlídka muzea Památník Velké Moravy a Letecké muzeum
v Kunovicích

 Dále  informoval  o  počtu  –  přehledu  Zasloužilých  hasičů  v  Libereckém  kraji  v
jednotlivých okresech.

 Poděkoval všem pořadatelům, kteří se podíleli na setkání ZH a pomohli s přípravou


Bod č.8) Plán práce na rok 2025

               br. Vaníček přednesl plán práce na rok 2025 (viz. příloha č.5 zápisu)

              



              Plán práce na rok 2025- schválen

Bod č.9) Diskuse: ses. starostka informuje

 dodat hlášení o činnosti za rok 2024, sbory, které tak ještě neučinily
 zaplatit příspěvky na rok 2025, sbory, které tak ještě neučinily 

Zástupce KSH LK: ses. starostka Jiřina Brychcí

 poděkovala za pozvání a ses. starostce Slavíkové poděkovala za zastupování v rámci
kraje

 dále zmiňuje, že legislativa je náročná, sbory a spolky jsou na dobré úrovni
 poděkovala za práci s mládeží i Všem za odvedenou práci
 letošním pořadatelem soutěže ve vyprošťování bude okres Jablonec
 dále zmínila, že letos v červnu proběhnou Litoměřické slavnosti

br. Miksánek

 vyjádřil  námět k zamyšlení  pro sbory:  zkusit  z řad členů sborů nominovat  některé
jednotlivé členy, zda by neměli zájem se proškolit jako rozhodčí. Uvedl, rozhodčích
v soutěžích dospělých je velmi málo.

 

Bod č.8) Návrh usnesení.   

 br. Miksánek přednesl návrh usnesení-schválen (viz. příloha č.6 zápisu)

Bod č.9) Závěr 

 br. Vaníček poděkoval Všem za účast na tomto Shromáždění a ukončil jednání

Ověřovatelé   br. Bachtík …………………………..

                       br. Nesvadba  ………………………….



Okresní sdružení hasičů Semily – zpráva o činnosti v     roce 2024  

Vážené sestry, vážení bratři,

dovolte mi, prosím, abych vás seznámila s činnosti našeho okresu v roce 2024.

K 31.12. 2024 měl náš okres 6 337 členů, z toho jsou 985 mladí hasiči.

Výkonný výbor a odborné rady se scházely pravidelně.

Hned na začátku ledna jsme začali kurzem pro získání kvalifikace Trenér požárního
sportu III. třídy. Kdy uchazeči o tuto kvalifikaci nejdříve museli absolvovat obecnou
část prostřednictvím on-line kurzu a následně v každém okresu připravili kvalifikovaní
trenéři  praktickou část.  V našem okresu jsme ji  připravili  v Rokytnici  nad Jizerou.
Tímto bych chtěla poděkovat starostovi města Petru Matyášovi za poskytnutí zázemí
v hasičárně  a  paní  ředitelce  Základní  školy  Markétě  Šmídové  za  poskytnutí
tělocvičny. 

Následovala kontrola pokladny. Kontrolní komise nezjistila žádné nesrovnalosti. Po
čtrnácti dnech inventury a doladění v účetním programu, se sešla celá kontrolní a
revizní rada včetně inventarizační komise. Provedla kontrolu a podepsala protokoly.
Po  zpracování  podkladů  připravilo  SH  ČMS daňové  přiznání,  které  bylo  podáno
datovou  schránkou.  A,  abych  nevyšla  ze  cviku,  tak  se  ozvala  Okresní  správa
sociálního zabezpečení, která chtěla připravit podklady pro kontrolu za rok 2023. Po
splnění  všech  požadavků,  okresní  správa  kontrolu  ukončila  a  neshledala  žádné
nedostatky. Následovala další činnost, jako je zapsání soutěží do kalendáře soutěží
na SH ČMS, hlášení o činnosti, sumáře registračních listů a žádosti na dotace na
Liberecký kraj. 

Dva  víkendy  v březnu  jsem  se  účastnila  Jablonecké  haly,  byla  jsem  tam  jako
zástupce okresu, tak i jako pomoc. Jeden víkend je věnován dětem a druhý dorostu
a dospělým. Z našeho okresu je na hale veliká účast soutěžících. 

Březen byl také termínem k odevzdání prací Požární ochrany očima dětí a mládeže.
Okresní odborná rada prevence vybrala tři  nejlepší práce v každé kategorii,  které
postoupili do krajského kola. Okresního kola se účastnilo celkem 227 dětí ze sborů a
škol. Jelikož těch prací, které byly nádherné a nepostoupily bylo opravdu hodně. Tak
jsem z každého sboru  a  školy  vybrala  jednu práci,  kterou jsem ocenila  Čestným
uznáním a maličkostí. 

Na  úplném  konci  měsíce  března  odborná  rada  mládeže  uskutečnila  školení
vedoucích  mládeže  v Lidovém  domě  v Mříčné.  Probíraly  se  nové  a  důležité
informace  k soutěžím  a  někteří  si  prodlužovali  odbornou  kvalifikaci.  Chtěla  bych
poděkovat  starostce  obce  Janě  Holcové  za  poskytnutí  prostoru  a  Tělovýchovné
jednotě Sokol v Mříčné za organizaci. 

V dubnu proběhla další kontrola. Na školní hospodářů v Přibyslavi, jsme se dozvěděli
novinky, ale také proběhla kontrola všech dotací z Ministerstva školství za rok 2023.
Zásadní nedostatky nebyly, spíš budou potřeba kosmetické úpravy. 



Proběhlo  i  setkání  zasloužilých  funkcionářů  a  Zasloužilých  hasičů  okresu  Semily
s Výkonným  výborem  v Lidovém  domě  v Mříčné.  Podrobnosti  Vám  podá  Pavel
Vejnar. Velké poděkování patří paní starostce Janě Holcové a Sboru dobrovolných
hasičů v Mříčné za organizaci. 

První sobotu v květnu jsem doprovodila Zdeňka Lukeše a jeho rodinu do Přibyslavi
na předání Medaile za záchranu života. Slavnostní předání bylo velice krásné a plné
emocí. Takových statečných hasičů jako je Zdeněk bylo hned několik a jejich příběhy
byly neuvěřitelný. 

V květnu,  z velké části  proběhl seriál  soutěží v hasičském sportu mladých hasičů
Pohár „O dráčka Soptíka.“ Zbytek proběhl na podzim. Pořádá ho 7 sborů. Poprvé
soutěž pořádaly Podmoklice.

Zastupovala jsem starostku KSH na krajské soutěži jednotek dobrovolných hasičů
obcí Libereckého kraje ve vyprošťování u dopravních nehod v Turnově. Soutěže se
účastnily i jednotky z našeho okresu. 

Týden na to jsme se účastnili,  ze Zasloužilými hasiči  našeho okresu, Setkání ZH
Libereckého  kraje  v okrese  Jablonec  nad  Nisou.  Program  i  jednání  bylo  skvěle
připraveno. 

Následující den proběhlo Okresní kolo hry Plamen ve Vysokém nad Jizerou. Děkuji
sboru  za  úplně  dokonale  připravenou  soutěž,  která  je  velice  náročná.  Všechno
klapalo, počasí nám přálo a výhled na nejkrásnější místo Krkonoš byl luxusní. Děkuji
starostce města Lucii Veverkové Strnádkové za pomoc a velkou podporu.

Výsledky jsou:

MLADŠÍ 1. místo – Semily I, 2. místo – Jablonec n. J., 3. místo – Roprachtice

STARŠÍ 1. místo – Víchová n. J., 2. místo – Jablonec n.J., 3. místo - Roprachtice

Druhý den následovalo Okresní kolo soutěže dorostu v Poniklé. Kde probíhá vždy
soutěž  na  pohodu,  teda  dokud  nám  neujede  cisterna  k výjezdu.  Děkuji  Sboru
dobrovolných hasičů Poniklá za skvělou organizaci a starostovi města Rokytnice nad
Jizerou Petrovi Matyášovi a mému manželovi veliteli  jednotky za rychlou reakci a
poskytnutí  cisterny  na hasičské útoky.  Soutěže se  účastnilo  i  družstvo  z Dalešic,
samozřejmě mimo soutěž.  Určitě  to  bylo  pro naše družstva zpestřením a všichni
postoupili do krajského kola. 

Výsledky:

Družstva dorci – 1. místo – Bozkov

Družstva dorky – 1. místo – Roprachtice, 2. místo – Semily I., 3. místo – Jablonec
n.J.

Dorky a dorci jednotlivci byli ze sborů – Ploukonic, Jilemnice, Vilémova, Jablonce,
Karlovic, Hrubé Skály



Následující víkend jsme pořádali Krajské kolo Plamen a soutěže dorostu v Turnově
na stadionu. Byla to na organizaci velmi náročná akce. Proto děkuji  oborné radě
mládeže  za  přípravu,  organizaci  a  zajištění  technické  čety.  Sboru  dobrovolných
hasičů  Škodějov  za  zajištění  stravy  na  dva  dny  pro  soutěžící  i  rozhodčí  a  za
občerstvení pro hosty. Výsledky:

Děti -  2. místě Víchová n.J., 3. místě Jablonec

Dorci z Bozkova – na krajském kole 1. místo a na MČR 8. místo

Dorky z Roprachtic – na krajském kole 1. místo a na MČR 13. místo

Další týden v sobotu proběhlo Okresní kolo v běhu na 60m s překážkami spojené
s Pohárem „O  dráčka  Soptíka“  v Bozkově.  Účastnilo  se  206  dětí.  Díky  špičkové
organizaci  a  výborné  hlasatelce  soutěž  probíhala  hladce.  Z okresního  kola
postupovalo  z každé  kategorie  7  dětiček.  Jelikož  jsou  čtyři  kategorie,  bylo  by  to
jmenovitě na dlouho, i když by si to dětičky zasloužily. 

Další soutěž proběhla následující víkend. Jednalo se o okresní kolo PS. Chtěla bych
moc poděkovat okresní odborné radě represe a okresní odborné radě hasičských
soutěží za přípravu a organizaci soutěže. Také děkuji  všem, kteří byli  v technické
četě a těm, kteří pomohli s rozměřením drah a sboru dobrovolných hasičů z Přepeř
za stravu a občerstvení. Vím, že to všechno bude mít ve zprávě Robert. Ale jelikož
nebyla příprava jednoduchá,  za podmínek,  které byly.  Tak i  já  bych chtěla všem
poděkovat a jsem moc vděčná za to, že jsou lidi, o které se mohu opřít. Také děkuju,
za to, že obě odborné rady spolu spolupracují. 

Druhý den jsme pořádali Festival přípravek v Košťálově. Účastnilo se 6 družstev těch
nejmenších ve věku 3-6 let skoro z celého kraje, z našeho okresu družstvo přípravek
chybělo.  Je to škoda,  dětičky dělají  buď ukázky nebo můžou předvést  jakoukoliv
disciplínu ze směrnic hry Plamen. Děkuji  sboru dobrovolných hasičů Košťálov za
skvělou přípravu, organizaci a stravu pro dětičky a doprovod. Taky za přípravu a
vypůjčení materiálu na hasičský útok. Také děkuji starostovi obce Milanu Havlíkovi
za rychlé zajištění ozvučení. 

Následující víkend jsem se dočkala toho, že jsem byla na Krajském kole požárního
sportu v Jablonci nad Nisou jako host. I přes nehezké počasí, které na soutěži bylo,
naše družstva z Bozkova a z Roprachtic vyhrála a postoupila na MČR.

Poslední  víkend  v červnu  začal  Pohár  OSH v Tuhani  a  zahájil  tak  letní  soutěžní
maraton.

Na konci srpna jsem se svezla s fanklubem z Roprachtic na MČR do Olomouce, kde
jsem zastoupila starostku KSH. Byla to příjemná zkušenost a obě družstva si vedla
velice dobře. 

Začátkem září jsem se účastnila další soutěže v Liberci a to Krajského kola v běhu
na 60m s překážkami. I tam se skvěle vedlo, těch, co postoupili z krajského kraje na
republiku je také hodně.



Mladší dívky – Semily I – Borešová Kateřina, Maturová Michaela

Bozkov – Piskačová Eliška, Kurfiřtová Michaela, Schwarzová Adéla

Roprachtice – Nosálová Eliška

Starší dívky – Roprachtice – Šimůnková Barbora, Čumová Anita

Bozkov – Skrbková Nikola, Václavíková Eliška

Mladší chlapci – Roprachtice – Kučera Jakub

Semily I – Nesvadba Matyáš, Stříbrný Tomáš

Bozkov – Pultar Vilém Jan

Starší chlapci – Víchová n. J. – Jindřišek Vít, Budin Martin

Bukovina u Čisté – Haken Adam

Bozkov – Koucký Jan

Mříčná – Vybíral Radim

Další  víkend  se  měla  uskutečnit  poslední  soutěž  v rámci  soutěží  Poháru  OSH.
Bohužel  vlivem  nepříznivého  počasí  se  uskutečnit  nemohla,  a  tak  jsme  předali
poháry a ceny za průběžné výsledky. 

Následující  dva  víkendy  patřily  opět  dětem,  kdy  proběhly  poslední  dvě  soutěže
Poháru „O dráčka Soptíka“ v Mříčné a svou premiéru měla Víchová nad Jizerou. 

V půlce října v Bukovině u Čisté proběhly Závody hasičské všestrannosti a brannosti.
Hlídky přijížděly podle časového harmonogramu. Účastnilo se 59 hlídek mladších i
starších dětí, 6 hlídek dorostenců a 4 jednotlivci. Děkuji Sboru dobrovolných hasičů
Bukovina u Čisté za skvělou přípravu a organizaci. 

Na krajské kolo postoupily:

Mladší – Roprachtice, Víchová n. J., Vysoké n. J. A + B, Karlovice, Svojek

Starší – Víchová n. J. C + B, Vysoké n. J., Roprachtice, Chuchelna, Bělá u Libštátu

Dorostenky – Semily I A + B, Roztoky u Jilemnice

Smíšenky – Kundratice, Bělá u Libštátu, Jilemnice

Krajské  kolo  proběhlo  v Liberci  Vratislavicích.  I  tam  přijížděly  hlídky  na  předem
stanovené časy. 

Z krajského kola na MČR postoupily:

 Mladší děti – Vysoké nad Jizerou , Roprachtice

Starší děti – Vysoké na Jizerou , Víchová nad Jizerou

Dorostenky – Semily I.



Smíšenky - Kundratice

Poslední velká a velmi důležitá akce, bylo slavnostní vyhlášení Poháru „O dráčka
Soptíka“ , které se uskutečnilo v Lidovém domě v Mříčné. Sbor dobrovolných hasičů
z Mříčné měl  vše  skvěle  připravené a  do sálu  bylo  možné pozvat  skoro  až  420
dětiček. 

Celkové výsledky 

Mladší děti : 1. místo Roprachtice, 2. místo Bozkov, 3. místo Jablonec n. J.

Starší děti: 1. místo Roprachtice, 2. místo Jablonec n. J. 3. místo Bozkov

Král útoků 

Mladší děti : 1. místo Roprachtice, 2. místo Bozkov, 3. Kundratice

Starší děti: 1. místo Jablonec n. J., 2. místo Roprachtice, 3. místo Bozkov

Soutěžní sezónu jsme ukončili na setkání našich sportovců z celého kraje s panem
Hejtmanem Martinem Půtou na Libereckém kraji. Setkání se účastnil i ředitel HZS
pan Hadrbolec, kde i on měl své sportovce. 

Všem soutěžícím gratuluji a děkuji za skvělou reprezentaci našeho okresu. Děkuji i
vedoucím mládeže a trenérům za jejich skvěle odvedenou práci.

Během roku jsem se účastnila všech shromáždění starostů OSH, jednání vedení 
KSH a výkonných výborů KSH.

Za rok budou probíhat volební výroční valné hromady, máte rok na zamyšlení koho 
navrhnout za okrsky do Výkonného výboru, odborných rad, na náměstky starosty a 
starostu. 

V závěru bych chtěla poděkovat všem radám za jejich celoroční práci. Také děkuji
členům  výkonného  výboru  za  jejich  činnost  a  za  vzorné  předávání  informací
starostům sborů. Děkuji rovněž za to, že mě členové VV zastupují na výročích sborů
a  výročních  valných  hromadách.  A  starostům  sborů  rovněž  děkuji  za  celoroční
činnost. 

Dovolte mi, abych vám všem popřála hodně sil do další hasičské činnosti. Současně
přeji vám a vašim rodinám mnoho pevného zdraví a spokojenosti.



Hospodaření 2024 - rozpočet 2025 Hospodaření 2024 - rozpočet 2025

Název účtu plán 2024 Skut.2024 Rozdíl Rozpočet 2025 Název účtu Plán 2024 Skut. 2024 Rozdíl Rozpočet 2025

Spotřeba materiálu 8000 6198 1802 8000 Provize - příspěvek od HVP 50000 58916 -8916 50000
Autoprovoz 15000 5113 9887 15000 Přijaté úroky z účtu 0 78478.25 -78478.25 0
Kancelářské potřeby  2000 0 2000 2000 Ostatní výnosy - dary a sponzorství 30000 39708 -9708 30000
KK  +  školení 15000 17160 -2160 20000 Přijaté př. - Soptík 18000 21000 0 21000
Spotř. energie - elektřina 300 253 47 300 Přijaté př. - Pohár OSH 9000 9000 0 9000
KK 60m 40000 17559 22441 40000 Přijaté členské přísp. dospělí 1100000 1092600 7400 1100000
Dary - výročí - úmrtí 10000 5812 4188 10000 Přijaté členské přísp. mládež 200000 232200 -32200 200000
Ostatní služby  20000 0 20000 20000 Přijaté kolektivní příspěvky 35000 35120 -120 35000
Setkání ZH 25000 32224 -7224 35000 Čistý zisk rozpočet 2024 15000 34526 -19526 15000
Finanční rezerva - ostatní náklady 30000 19946 10054 200000 Příspěvek na sport 0 0 200000
Výkony spojů - poštovné 5000 2173 2827 3000 Dotace od MŠMT, MV a LK na akce 0 141630 -141630 0
Výkony spojů - telefon 11000 8201.61 2798.39 11000 Dotace od  LK na mzdy 0 125000 -125000 0
Nákup předmětů dl. Spotřeby 20000 0 20000 20000 Dotace MŠMT, MV na provoz OSH 0 64580 -64580 0
Výkony spojů - rozhlas 1100 1080 20 1100 CELKEM 1457000 1932758.25 475758.3 1660000
Hasičské noviny 2000 1858 142 2000
Bankovní výlohy 2500 2081 419 2500
Pojištění majetku 10000 8013 1987 10000 Hospodářský výsledek:
Odvod z členských příspěvků-D 275000 270850 4150 270000 Příjmy celkem 1932758.25
Odvod z členských příspěvků-M 50000 48800 1200 50000 Vydání celkem 1573733.46
Poplatek za zpracování účetnictví 5000 5000 0 5000 Výsledek - přebytek 359024.79
Poplatek za zpracování mezd 2400 2400 0 2400 Úpravy výsledku hospodaření:
Cestovné ostatní 4000 3205 795 4000 výnosy z r.2023 patřící do r. 2024 55000
Nájemné 60000 15489 44511 70000 výnosy příštích období - čl.přísp.2025 -50400
Za včasné zaplacení ČP 42000 47210 -5210 42000
Shromáždění starostů 7000 7307 -307 8000
Odborná příprava rozhodčích 3000 1769 1231 3000 UPRAVENÝ VÝSLEDEK HOSP: 363624.79
Mzdové náklady celkem -vl.zdroje 600000 483644 116356 600000
Mzdové náklady - dotace MŠMT, LK 0 125000 -125000 0
Výkonný výbor 5000 4054 946 5000
Odb. rada mládeže 2000 0 2000 2000
Odb. rada revizní 2000 962 1038 2000
Odb. rada velitelů 2000 1681 319 2000
Odb. rada preventistů 1500 384 1116 1500
Vzdělávání vedoucích - vl. zdroje 20000 10737 9263 20000
Vzdělávání vedoucích - dotace MŠMT 0 23600 -23600 0
Soptík 38000 56403 -18403 41000
PO očima dětí okres + kraj 5000 4383 617 5000
OK hry Plamen - vl. zdroje 50000 36171 13829 50000
OK hry Plamen - dotace NSA, LK 0 52710 -52710 0
Okr. kolo PS - vl. zdroje 50000 22809.32 27190.68 50000
Okr. kolo PS - dotace NSA, LK 0 40320 -40320 0
Provoz - dotace - vl. Zdroj 0 28089.23 -28089.23 0
Provoz - dotace MŠMT, MV 64580 -64580 0
OK Běh na 60m s přek. 25000 9341 15659 25000
Pohár OSH v pož. útoku 30000 33754 -3754 30000
ZHVB 40000 20409.3 19590.7 40000
ZHVB - dotace LK 25000 -25000 0
CELKEM 1535800 1573733 1727800









 Zpráva kontrolní a revizní komise OSH Semily za rok 2024 
 
 
Sestry, bratři, vážení hosté,  
 
Okresní kontrolní a revizní komise se v roce 2024 sešla dvakrát. Ve dnech
8. až 25. ledna probíhala inventarizace majetku OSH ve složení předseda
br.  Krejčí,  a  členové  bratři  Mlejnek,  Šulc,  Pochop  a  Vrána.  Při
inventarizaci nebylo zjištěno rozdílů. K hospodaření okresního sdružení se
komise sešla 31. října 2024, kde byla mimo jiné sestavena inventarizační
komise  pro  inventury  k 31.12.2024.  Ty  proběhly  ve  dnech  6.1.  až
21.1.2025.

 Při  jednáních  byla  pravidelně  prováděna  namátková  kontrola  vedení
účetnictví. Br. Karel Krejčí je pověřen pravidelně každý měsíc kontrolovat
a podepisovat veškeré doklady v účetnictví OSH. Závady nebyly zjištěny.

Koncem roku 2024 byl předseda kontrolní a revizní rady nápomocen se
sestavením rozpočtu na rok 2025. 
V roce 2024 se podařilo na návrh revizní rady založit nový spořící účet pro
uložení  většího  množství  peněžních  prostředků  a  přijaté  úroky  činily
pěkných téměř 80 tisíc korun. V letošním roce budou úrokové sazby a tedy
i výnos nižší. 
Jak se již sestra starostka ve své zprávě zmínila, rozpočet na rok 2025 je
sestaven jako schodkový, ale nejsou do něho zahrnuty dotace na akce a
činnost  OSH,  takže  ve  skutečnosti  jako  v minulých  letech  se  dá
předpokládat,  že  hospodářský  výsledek  koncem roku  bude  v černých  a
nikoliv červených číslech. 
OSH  Semily  má  v letošním  roce  konečně  slíbeno  pořízení  nového
služebního  automobilu,  a  proto  ve  finanční  rezervě  na  ostatní  náklady
předpokládáme  nákup  zimního  a  ostatního  dovybavení  vozu.  Výkonný
výbor také odsouhlasil pořízení nového historického praporu, a proto se
tato částka rezerv týká zejména těchto dvou významných položek. 
Rovněž se nedá dobře předpokládat příjmová položka úroků ze spořícího
účtu  v roce  2025,  takže  není  do  rozpočtu  zahrnuta.  Novou  položkou
v rozpočtu je příjem 200 tis. Kč za hasiče - sportovce. 



Závěrem bych se chtěl zmínit o tom, že Okresní kontrolní a revizní rada
přišla během loňského roku z důvodu vážných onemocnění o dva členy a
někteří  další  zvažují  z důvodu vyššího věku také  činnost  předat  mladší
generaci. Zhruba za rok se budou připravovat volby do všech hasičských
orgánů. Prosíme, nezapomeňte se na to během letošního roku připravovat.
Za naši radu chci požádat, abyste z vašich řad nominovali i členy, kteří by
mohli v novém složení pracovat. 

  Sestry, bratři, vážení hosté, dovolte mě, abych touto cestou poděkoval ses.
starostce Slavíkové za kvalitní  vedení účetnictví OSH v roce 2024 a za
vstřícné jednání v rámci kanceláře OSH.  
 
 Vám všem jménem celé  KRR OSH Semily přeji  pohodový rok 2025,
pevné zdraví a hodně štěstí a vaší hasičské činnosti zdar. 
 
 
V Semilech 28. ledna 2025                                        Milan Mlejnek 
                          vedoucí ORRK OSH Semily 



Plán práce Okresního sdružení hasičů Semily
pro rok 2025

1.  Uskutečnit  všechny  okresní  soutěže  jako  v     roce  předešlém  tak,  jak  
chronologicky následují:

- Soutěž Požární ochrana očima dětí a mládeže

- Okresní kolo Hry Plamen a soutěže dorostu

- Okresní kolo v běhu na 60m s překážkami

- Okresní kolo soutěže v PS 

- Krajské kolo v běhu na 60m s překážkami

- Závod hasičské všestrannosti a brannosti 

- Pohár OSH Semily v požárním útoku

- Pohár OSH Semily „O dráčka Soptíka“

2. V     rámci odborné přípravy:  

- proškolit vedoucí mládeže a rozhodčí mládeže 

- proškolit rozhodčí požárního sportu

- uspořádat krajské školení rozhodčích 

3. Pravidelné jednání VV a odborných rad

4. Uspořádat tradiční setkání se Zasloužilými hasiči a bývalými funkcionáři.

5. Spolupráce s     Hasičským záchranným sborem, se školami a s HVP  

6. Pravidelně předávat informace členské základně prostřednictvím zástupců
v     orgánech OSH, přes webové stránky a e-mailovou korespondencí.  
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